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Abstract (en)
Offset active antenna with two co-focal reflectors (5,7) and radiofrequency lens (12) at their common focus, equipped with electronic scanning in
azimuth and/or in elevation, especially for microwave imaging by synthetic-aperture radar from a satellite circulating in low orbit. The antenna is
constructed according to the "Gregory" geometry, with an auxiliary reflector (7) illuminated by an active array (6) of elementary sources fed by fixed-
gain amplifiers (9) with a phase imparted by variable phase-shifters (8). The beam (10) emitted by the elementary sources and reflected (14) by
the auxiliary reflector (7) is focussed on the electronic lens (12), which reemits a divergent beam (17) towards the primary reflector (5), which will
be reflected into a parallel beam (11). The electronic scanning of the final beam (11) is achieved by acting on the phases imparted by the primary
phase-shifters (8), and possibly by phase-shifters (18) for fine adjustment in elevation. <IMAGE>

Abstract (fr)
Antenne active offset à deux réflecteurs (5,7) confocaux et lentille radioélectrique (12) en leur foyer commun, munie d'un balayage électronique en
azimut et/ou en élévation, notamment pour l'imagerie hyperfréquence par radar à synthèse d'ouverture depuis un satellite circulant en orbite basse.
L'antenne est construite selon la géométrie "Gregory", avec un réflecteur auxiliaire (7) illuminé par un réseau actif (6) de sources élémentaires
alimentées par des amplificateurs (9) de gain fixe avec une phase conférée par des déphaseurs variables (8). Le faisceau (10) émis par les sources
élémentaires et réfléchi (14) par le réflecteur auxiliaire (7), est focalisé sur la lentille électronique (12), qui réémet un faisceau divergent (17) vers le
réflecteur primaire (5), qui sera réfléchi en un faisceau parallèle (11). Le balayage électronique du faisceau final (11) est obtenu en jouant sur les
phases conférées par les déphaseurs primaires (8), et éventuellement par des déphaseurs (18) de réglage fin en élévation. <IMAGE>
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